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Vragen van de leden Omtzigt, Jan
Jacob van Dijk en Van Bochove
(allen CDA) aan de minister van
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap,
de staatssecretaris van Financiën en
de minister voor Wonen, Wijken en
Integratie over het hoge tarief voor
energiebelasting voor studenten in
studentenhuizen. (Ingezonden 10 juli
2009)

1
Is het waar dat de studenten in de
studentenhuizen in Delft en elders
ieder als apart huishouden
aangemerkt worden voor de
energiebelasting en dus onder het
hoge tarief vallen?1

2
Is het waar dat studenten in
studentenhuizen niet als apart
huishouden worden aangemerkt voor
de heffingskorting energiebelasting
en daardoor een jaarlijkse
heffingskorting van 397,16 euro
mislopen?

3
Krijgen studenten in een zelfstandige
woning met eigen elektriciteitsmeter
wel ieder 397,16 euro per jaar terug?
Zo ja, waarom worden studenten in
zelfstandige wooneenheden dan
bevoordeeld ten opzichte van
studenten in traditionele
studentenhuizen met gedeelde
voorzieningen?

4
Bent u bereid het onderscheid tussen
studenten in zelfstandige
wooneenheden en studenten in
traditionele studentenhuizen op te
heffen door die laatste recht te geven
op de heffingskorting voor de
energiebelasting?

5
Wat zou u ervan vinden als
aanbieders van studentenhuisvesting
zouden overgaan tot het massaal
aanbrengen van individuele
elektriciteitsmeters in elke
studentenkamer om hun huurders
elke 397,16 euro voordeel per jaar te
kunnen geven? Hoe zou dat zich
verhouden tot de
milieudoelstellingen van het kabinet?

1 www.volkskrant.nl, 2 juni 2009: «LSVB wil
afschaffing energiebelasting studenten».

Mededeling

Mededeling van staatssecretaris De
Jager (Financiën), mede namens de
ministers van Onderwijs, Cultuur en
Wetenschap en voor Wonen, Wijken
en Integratie (ontvangen 12 augustus
2009)

Hierbij bericht ik u, mede name de
minister van Onderwijs, Cultuur en
Wetenschap en de minister voor
Wonen, Wijken en Integratie, dat de
vragen gesteld door de leden
Omtzigt, Van Dijk en Van Bochove
(CDA) over het hoge tarief van de

energiebelasting voor studenten in
studentenhuizen niet binnen een
termijn van drie weken beantwoord
kunnen worden. Gelet op de
noodzakelijke interdepartementale
afstemming is een zorgvuldige
beantwoording van de vragen binnen
deze termijn niet mogelijk gebleken.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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